

《单词百科:tpw是什么意思?tpw怎么发音?tpw的解释和用法》

英语单词tpw是什么意思?tpw怎么读?tpw怎么发音?简答网为您整理了tpw的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



tpw的意思

1、abbr.title page wanting 扉页欠缺;

tpw的双语例句

1、In this paper, solution of network loading balance in Windows 2000 is introduced.

文章介绍了网络负载平衡的解决方WebFTPWin2000案。

2、The temperature variations of the realized plateau of the TPW within 20 hours were less than 0.2 mK, which could meet the needs for the high-precision temperature measurement.

在20小时内复现的水三相点温坪变化小于0.2mK，可以满足高精度温度测量的需求。

3、 Additionally, in order to reduce systematic differences in realization of TPW among the national laboratories, it is very necessary to further investigate the effects of isotopic composition on the triple point temperature of water, and corrections for isotopic composition.

此外，为了减小国家实验室复现水三相点的系统差，需要进一步研究同位素组成对水三相点温度的影响以及同位素修正。

4、 The comparison results show that these national reference values of TPW are in good agreement within 0.171? mK.

比对结果表明：这些国家基准水三相点值在0.171mK范围内一致。

5、 Graduates join the TPW network where they can collaborate with other alumni to increase their influence.

课程结业者将加入慈善研讨课程网络，在这里，他们可以与其他校友携手合作，提高其影响力。

6、 We'll imagine our storm measures 100 kilometers on each side and has a high TPW content of 6 centimeters.

不妨假设一个暴雨云团长宽各100千米，具有较高的总可降水量——6厘米。

7、 A physical retrieval method of total precipitable water (TPW) by GMS-5 satellite infrared-split window channels and MODTRAN radiative transfer model was developed.

利用GMS-5多通道资料和MODTRAN辐射传输模式设计并实现了用卫星红外分裂窗通道反演大气可降水的物理反演算法。

8、 That depth is what we call the air's total precipitable water (TPW). Normally, the TPW is 1 or 2 centimeters.

这个深度就是我们所说的空气的总可降水量（TPW）。通常来说，总可降水量为1~2厘米。

以上是简答网为您整理的tpw怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于tpw的用法、tpw的释

义、tpw的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/tpw>